

Date: 26<sup>nd</sup> September 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali

CEO/ Dubai Financial Market

Dubai- United Arab Emirates

Dear Sirs,

**Subject: Disclosure regarding the submitted application to the court concerning the restructuring plans of Drake & Scull International PJSC (the "Company")**

Referring to the submitted application to Dubai courts regarding the restructuring plans for Drake and Scull International PJSC and its subsidiaries. As a way of background, Dubai Court of appeal issued an initial Judgment on 20<sup>th</sup> of April 2022 appointing an accounting expert to: evaluate the companies' financial position, clarify the reasons that led the company to cease payment of its debt, and whether it is possible to restructure the company. The accounting expert Ahmad Saeed Al Shared was appointed to conduct a task entrusted to him. The expert lodged his report prior to the hearing date, confirming the ability of the companies to implement the restructuring plan.

On 18<sup>th</sup> July 2022, we requested from the court to approve the expert report. The court postponed the case to the 5<sup>th</sup> of September 2022 in order to decide on the expert's report.

On 5<sup>th</sup> of September 2022 the court adjourned the case till 21<sup>st</sup> of September for final Judgment.

On 21<sup>st</sup> of September 2022, the court decided to return the appeal back to the pleadings stage and adjourn the case till 24<sup>th</sup> of October 2022 in order to request the Public Prosecution's opinion in light with the expert report.

In the event that the restructuring plan is approved according to the vote of approval, 90% of the company's indebtedness will be written-off and 10% of the allocated indebtedness will be paid in accordance with the content of the restructuring

التاريخ: 26 سبتمبر 2022

السيد/ حامد أحمد علي

الرئيس تنفيذي/سوق دبي المالي

دبي- الامارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،

**الموضوع: إفصاح حول مستجدات الطلب المقدم إلى المحكمة بخصوص إعادة الهيكلة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")**

بالإشارة إلى الطلب المقدم إلى محاكم دبي بخصوص افتتاح إجراءات إعادة الهيكلة لشركة دريك آند سكل انترناشيونال والشركات التابعة، وحيث سبق وأن أصدرت محكمة استئناف دبي حكماً تمهيدياً بتاريخ 20 ابريل 2022 يقضي بنذب خبير محاسبي وذلك لبيان وضع الشركة المالي وبيان الاسباب التي أدت إلى توقف الشركة عن تسديد مديونيتها وبيان إمكانية إعادة الهيكلة للشركة.

تم نذب الخبير المحاسبي أحمد سعيد الشارد للقيام بالمهمة الموكولة إليه، قدم الخبير تقريره قبل موعد الجلسة بفترة مناسبة بما يفيد قدرة الشركة على تنفيذ خطة إعادة الهيكلة.

في الجلسة المنعقدة بتاريخ 18 يوليو 2022 طلب وكيل المستأنفة (الشركة) اعتماد تقرير الخبرة واعتماد ما ورد به، حيث قررت المحكمة المؤقرة تأجيل الدعوى لجلسة 5 سبتمبر 2022 وذلك للبت في ما جاء بتقرير الخبرة.

في جلسة 5 سبتمبر 2022، قررت المحكمة حجز الدعوى للحكم وتأجيلها ليوم 21 سبتمبر 2022.

في جلسة 21 سبتمبر 2022 قررت المحكمة إعادة الاستئناف للمرافعة وإحالة الاستئناف إلى النيابة العامة لتبدي رأيها في موضوع الاستئناف على ضوء تقرير الخبرة الوارد وحددت يوم 24 أكتوبر 2022 لورود رأي النيابة العامة.

هذا ونود ان نذكر بأن حال إقرار خطة إعادة الهيكلة ووفقاً للتصويت التي حصلت عليه بالموافقة، فسيتم شطب 90%

## Drake & Scull

plan, noting that the indebtedness to governmental authorities or labor rights will be excluded so that it will be paid in full in order to reach a debt amount equal to zero with respect to the debts subject to the restructuring plan. Once the procedures of the court completed, the rest of the procedures agreed upon in the plan will be initiated, including raising the company's capital and submitting a request to return the company's stocks to trade in the Dubai Financial Market.

The Board of Directors seek to obtain the court's decision as soon as possible. The Board of Directors affirm that any delays occurring with the proceedings is out of their control. Additionally, the Board of Directors confirm the positive effect of the approval of the restructuring plans on the national economy. We are more than ready to provide all the related documents and findings if needed

Sincerely Yours,  
Dana Abu Alghanam  
Board Secretary

من مديونية الشركة وتسديد ما قيمته 10% من المديونية المترصدة وفقاً لما ورد في خطة إعادة الهيكلة مع الإشارة الى أنه سيتم استثناء المديونية المترصدة لجهات حكومية أو للحقوق العمالية بحيث يتم تسديدها بالكامل، وذلك للوصول الى حجم مديونية يعادل صفر فيما يتعلق بالديون الخاضعة لخطة إعادة الهيكلة. وفور استكمال إجراءات الطلب المقدم الى المحكمة، فسيتم المباشرة باستكمال باقي الإجراءات المتفق عليها في الخطة من رفع رأسمال الشركة وتقديم طلب إعادة أسهم الشركة للتداول في سوق دبي المالي.

يطمح مجلس الإدارة بالحصول على قرار المحكمة بأقرب وقت ممكن. ويؤكد المجلس بأن أي تأخير حاصل في الإجراءات هو خارج عن إرادته. كما يؤكد المجلس على الأثر الإيجابي الذي سيعود على الاقتصاد الوطني فور افتتاح الإجراءات. ونحن على أتم الاستعداد لتقديم كافة المستندات المرتبطة بهذا الموضوع إذا تطلب الأمر.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،  
دانا أبو الغنم  
أمين سر مجلس الإدارة



أبو الغنم